

## 收集個人資料聲明

申請人在申請書內所提供的個人資料，將用於入學申請及其他與入學有關的事宜上。如有需要，有關資料可能會送交教育局。

申請人在申請書上必須提供所需的資料，但在申請書上註明是可選擇是否填寫的資料則屬例外。申請人如未能提供所需的資料，申請書可能不獲受理。

提交申請書後，申請書內所提供的資料如有任何更改時，申請人須通知本校。在一般情況下，未獲取錄申請人的資料將於該年度收生程序完成後 12 個月全部銷毀。

提交申請書後，如欲更改或查詢個人資料，或查詢與入學申請有關的事宜，請以書面形式向本校提出。

## Personal Information Collection Statement

The personal data provided in the application forms will be used for application and other related purposes only. It may be provided to the Education Bureau as may be necessary.

Applicants' provision of all the personal data requested in the application forms is obligatory, except those items clearly marked as optional. Applications may not be considered if applicants fail to provide all information as requested.

Applicants are required to notify the school if there are any subsequent changes to the information provided after submission of the application form. Information on unsuccessful candidates will normally be destroyed 12 months after completion of admission procedure of the year.

For correction of or access to personal data after submission of the application form or enquiries on application matters, please notice the school in writing.